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Dotyczy:  Bezpieczeństwo na poznańskich kąpieliskach  
 
W związku z szeroko rozumianym bezpieczeństwem osób korzystających z miejskich 
kąpielisk i basenów chciałabym przedstawić następujące zapytania:  
- Ile ratowników nadzoruje poszczególne kąpieliska i baseny otwarte, które są na terenie      
Miasta Poznania,  
- Kto nadzoruje i kontroluje prace ratowników wodnych, 
- W jaki sposób odbywają się kontrole.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z poważaniem,  
 

Maria Lisiecka – Pawełczak  
 


